
Generalforsamling i Havklit Grundejerforening, torsdag 17.04.2025 

1. Valg af dirigent 
Herluf Hansen blev foreslået og valgt. Han konstaterede at generalforsamlingen var lovligt varslet. 
 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 
Formand Peter Nielsen aflagde beretning. Beretning var yderst fyldestgørende og blev godkendt. 
 

3. Aflæggelse af det reviderede regnskab 
Kasserer Anne Lauth gennemgik regnskabet. Regnskabet blev godkendt. 
 

4. Valg af medlemmer og suppleanter Ɵl bestyrelsen 

  BeƟna Kastbjerg – modtager genvalg 

Iver Poulsen – modtager genvalg 

Jesper Pedersen – modtager genvalg 

BeƟna Kastbjerg blev genvalgt 

Iver Poulsen blev genvalgt 

Jesper Pedersen blev genvalgt 

 

 Suppleanter: 

 2. suppleant Margot Jakobsen – modtager genvalg  

 Margot Jakobsen blev genvalgt 

 

5. FastsæƩelse af konƟngent 
Bestyrelsen foreslår uændret konƟngent. Det blev vedtaget 
 

6. Valg af revisor 

 Revisor AC Vejgaard – er villig Ɵl genvalg 

AC Vejgaard blev genvalgt 

 Revisorsuppleant 

 Erik Korsholm - er indvalgt for 2 år 

7. Forslag fra medlemmer 
Der er indkommet 2 forslag  
Forslag fra Brian Lynge på Genvej, om opsæƩelse af 30 km/t skilte i begge ender af Genvej. 
Der var input Ɵl også at få skilte på Milevej og stamvejen på Havklitvej. Der kan dog kun stemmes 
om det oprindelige forslag. 
Forslaget blev vedtaget. 
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Udmøntning af forslaget forudsæƩer bl.a., at der kan opnås de nødvendige 
myndighedsgodkendelser samt at de berørte grundejere giver Ɵlladelse Ɵl opsætning af 30 km/t 
skilte på deres grund. 
 
Forslag fra Ella, Havklitvej 18 om vejvedligehold. 
Det er korrekt at vejene i foråret 2024 bar præg af den uaŅlarede situaƟon med overtagelse af 
vejene fra Ringkøbing – Skjern Kommune.  
Der skal være koordinaƟon med PJP og støvbinding, så det bliver udført lige eŌer at PJP har 
vedligeholdt vejene. 
ForslagssƟller ville ikke have forslaget Ɵl afstemning, eŌer forklaringen på situaƟonen i foråret 
2024. 
 

8. Eventuelt 
Ole Winding, Havklitvej 95 har et forslag om en lønnet bestyrelse, forslaget kom for sent i forhold Ɵl 
deadline. Det kan fremsæƩes næste år. 
Der kom et spørgsmål om, hvem der er ansvarlig for nummerskiltningen samt det cykelskilt, der 
ligger delvis ned. Opfordring fra Peter om at tage et billede og sende Ɵl formanden. 
Der blev spurgt Ɵl skiltning Ɵl stranden. Bestyrelsen har kontaktet kommunen og vi afventer svar. 
Der blev spurgt Ɵl kloakering og der er kun planlagt Ɵl 2031 og der er vores grundejerforening ikke 
med endnu. 


